
BRZ.0002.12.2015

'." . ~t\ PO'NJATU
K(J. E

\;1..; .'\:;;wj··-·", 1..1/23
o': ·G00 .. LG

}>rotokół Nr XII/2015

z XII sesji Rady Powiatu Kolskiego

odbytej w dniu 29 października 2015r.

1. Otwarcie sesji

Otwarcia obrad XII seSJI Rady Powiatu Kolskiego dokonał przewodniczący rady Marek

Tomicki o godz. 1300.

2. Powitanie gości

Przewodniczący rady Marek Tomicki powitał radnych, naczelników wydziałów, kierowników

jednostek organizacyjnych, przewodniczącego Rady Gminy Olszówka Pawła Lasotę, wójta

gmmy Babiak Wojciecha Chojnowskiego, przedstawicieli Rady Gminy Babiak,

przedstawicieli partii politycznych, media oraz wszystkich obecnych,

3. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący rady stwierdził na podstawie listy obecności, iż obrady są prawomocne,

w sesji uczestniczy 19 radnych. Lista obecności w załączeniu, stanowi załącznik

nr 1 do protokołu.

Uwaga ! Wg listy obecności obecnych 20 radnych (o godz. 1315 przybył radny Mieczysław

Pusty).

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji.

Przewodniczący rady poinformował, że do chwili rozpoczęcia seSJI me wniesiono uwag

do protokołu, sam zapoznał się z protokołem i go podpisał.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poinformował, że w wyborach do Sejmu i Senatu, które

odbyły się 25 października br. przedstawiciel powiatu kolskiego radny Leszek Galemba został

wybrany na posła RP. Przewodniczący pogratulował Panu Galembie wyboru i jednocześnie

podziękował za dobrą atmosferę podczas kampanii wyborczej.

Głos zabrał Pan Leszek Galemba, który podziękował za oddanie na jego kandydaturę głosu.

Powiat kolski zasługuje na przedstawiciela w parlamencie, nie liczył na wygraną, ponieważ

konkurencja była duża, a on miał pozycje nr 7 na liście PrS. Dopiero teraz zdał sobie sprawę

ilu ma sympatyków, w poniedziałek po wyborach odebrał dużo telefonów z gratulacjami.

To zaszczyt dla niego być wybranym na posła, ale też zdaje sobie sprawę, że to wielka

odpowiedzialność i obowiązek. Opowiedział w skrócie swój życiorys i doświadczenie

zawodowe. Obiecuje godnie reprezentować powiat kolski w parlamencie.



Przewodniczący rady Marek Tomicki udzielił głosu Pani Wandzie Radowskiej radnej Gminy

Babiak, która odczytała podziękowania dla Rady Powiatu za poparcie samorządu

babiackiego, który sprzeciwia się budowie odkrywki węgla brunatnego Dęby Szlacheckie na

terenie gminy Babiak. Przewodniczący rady Marek Tomicki kończąc wystąpienie radnej

Wandy Radowskiej przypomniał, że Rada Powiatu Kolskiego podjęła dwa stanowiska w tej

sprawie i przel azała je do władz kopalni.

Przewodniczący rady Marek Tomicki proponuje wprowadzenie do porządku obrad projektów

uchwały w sprawie:

a) zatwi rdzenia i przystąpienia do realizacji projektu ,Aktywizacja osób młodych

pozostających bez pracy w powiecie kolskim (I)" w ramach Działania 1.1 "Wsparcie osób

młodych pozostających bez pracy na regionalnym rynku pracy- projekty

pozakonkursowe Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju. Proponuje umieszczenie

projektu jako pkt 13.

b) wprowadzenia zmian do Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej

w Kole. Ten projekt proponuje umieszczenie jako pkt 15 natomiast pozostałe przesunąć o

jeden punkt.

c) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodawa na realizację zadania inwestycyjnego

pn.: "Przebudowa drogi gminnej li" G 495054 Łążek- Rgielew - etap II "-. Ten projekt

uchwały proponuje umieścić jako pkt 16 .

Więcej uwag nikt nie zgłaszał, w związku z czym przewodniczący rady poddał pod

głosowanie zgłoszone wnioski. W głosowaniu uczestniczyło 20 radnych, za - 20, przeciw - O,

wstrzymało się - O. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie.

astępnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie porządek obrad po dokonanych

zmianach. W głosowaniu uczestniczyło 20 radnych, za - 20, przeciw - O, wstrzymało się - O.

Porządek obrad po uwzględnieniu wniosku brzmi następująco:

Porządcł( obrad:

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2. Powitanie.

3. Stwierdzenie quorum.

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji.

5. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

6. Zapytania i interpelacje.

7. Informacji o tanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015.



8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów na parkingach

strzeżonych na terenie Powiatu Kolskiego.

10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej na cel publiczny.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Zapobiegania

Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata

2015-2018".

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2015 Powiatowej i

Miejskiej Bibliotece Publicznej w Kole na realizację zadań z dziedziny upowszechnienia

dóbr kultury.

13. Podjęcie uchwały w sprawIe zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu

"Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie kolskim (1)" w ramach

Działania 1.1 "Wsparcie osób młodych pozostających bez pracy na regionalnym rynku

pracy- projekty pozakonkursowe" Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole za rok

2015.

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole.

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodawa na

realizację zadania inwestycyjnego pn.: "Przebudowa drogi gminnej nr G 495054 Łążek-

Rgielew - etap II"

17. Pcdjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2015 rok.

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Babiak w 2016 roku.

19. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

20. Wolne głosy i wnioski.

21. Zamknięcie obrad.

Ad 5. Informacja Starosty z dzialalności międzysesyjnej Zarządu.

Starosta Wieńczysław Oblizajek przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu

za miesiąc wrzesień 20 15r. oraz informację z działalności wydziałów i jednostek zespolonych

za okres od 21.09. do 23.1 0.2015r. Materiały te stanowią załącznik nr 3 do protokołu.



Starosta Wieńczysław Oblizajek w SWOlmwystąpieniu poruszył temat SP ZOZ w Kole.

W tym miesiącu wystąpiła niezręczna sytuacja w szpitalu, ponieważ placówka została bez

osoby, która może go reprezentować, w KRS wpisana jest tylko Dyrektor Graczyk -

Malińska. Zbliżał się termin negocjowania kontraktu z NFZ, w trybie pilnym należało

wystosować pismo w sprawie środków finansowych z przeznaczemem na zwiększenie

wynagrodzeń dla pielęgniarek. Pełniący funkcję Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa

p. Chmielecki został poproszony o powrót z urlopu wypoczynkowego w związku z sytuacją

kadrową jaka zaistniała w SPZOZ w Kole, dyrektor SP ZOZ przebywa na zwolnieniu

chorobowym, Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno - Gospodarczych również przebywa

na zwolnieniu chorobowym, natomiast p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa przebywa na

urlopie wypoczynkowym. W związku z powyższym Zarząd Powiatu rozważał kilka

kandydatur i ostatecznie zaproponował p. Cezaremu Chmieleckiemu objęcie stanowiska p.o.

Dyrektora SPZOZ w Kole na czas nieobecności p. Graczyk - Malińskiej. W związku z

powyższym Zarząd Powiatu podjął stosowną uchwałę w sprawie powierzenia pełnienia

obowiązków dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole p.

Cezaremu Chmieleckiemu.

Ad 6. Zapytania i interpelacje.

Radny Albin Rudniak

Odczytał pismo Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa oraz Komisji

Gospodarczej które na swoich posiedzeniach poruszyły temat utworzenia funduszu ds.

usuwania azbestu. Komisje uznały, że powiat kolski powinien zainicjować działania w celu

likwidacji wyrobów zawierających azbest na terenie powiatu kolskiego. Z pomocy finansowej

mogłyby skorzystać osoby fizyczne zameldowane na terenie powiatu kolskiego, które złożyły

wniosek do urzędu gminy właściwego według miejsca położenia nieruchomości, na której

znajdują się materiały zawierające azbest. Dofinansowanie dotyczyłoby demontażu,

transportu i unieszkodliwienia wyrobów zawierających azbest. W programie mogłyby

uczestniczyć gminy z powiatu kolskiego, które wniosłyby wkład własny. Komisje proponują,

aby odbywało się to na zasadzie partycypacji tak jak przy inwestycjach drogowych.

Przewodniczący rady Marek Tomicki

Sam zgłosił ww. wniosek do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. Zwraca

się do Zarządu Powiatu Kolskiego, aby rozważyć możliwość udzielenia pomocy finansowej

osobom, które chcą usunąć azbest z pokryć dachowych swoich domów.

Radny Ryszard Kasiorek



Temat usuwania azbestu jest bardzo ważny, wójt gminy Babiak już w ubiegłym roku poruszył

ten temat. Niektóre gminy np. Babiak, Olszówka mają już zinwentaryzowane ilości azbestu

na swoich terenach.

Radny Mieczysław Pusty

a ul. Bogumiła w Kole są pęknięcia nawierzchni drogi.

Radny Jan Stępiński

Odczytał pisma, które otrzymał jako odpowiedź na interpelacje złożone na poprzedniej sesji.

l. Remont ul. Grodzkiej w Kole, burmistrz miasta Koła deklaruje, że wyraża zgodę na

partycypacje w kosztach remontu 800 m ulicy, ale okazuje się że są problemy z mediami,

nie ma kanalizacji deszczowej. Rada Miejska w Kole podjęła uchwałę o udzieleniu

pomocy finansowej w wysokości 150 000 zł, ale sprawa utknęła w miejscu. Prosi o

wyjaśnienie tej kwestii?

2. Czy jest możliwość zainstalowania na ul. Kolejowej w Kole na wysokości Zespołu Szkół

Technicznych nr 2 pomiaru prędkości?

Radny Ryszard Kasiorek

Czy w przyszłym roku planuje się przeprowadzenie remontu bloku operacyjnego i oddziału

chirurgii w SP ZOZ w Kole?

Radny Albin Rudniak

Prosi o otworzenie toalety dla petentów w Starostwie Powiatowym w Kole.

Ad 7. Informacji o stanic realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015.

Inspektor Iwona Madalinska poinformowała, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji Spraw

Społecznych i Komisji Prawa i Porządku Publicznego szczegółowo omawiała informację o

tanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015, nie będzie więc jej omawiała

na sesji. Prosi o zadawanie pytań.

Nikt nie zabrał głosu.

Pani Genowefa zurgot w urnemu Komisji Prawa i Porządku Publicznego oraz Komisji

Spraw Społecznych odczytała pozytywną opinię do ww. informacji. Członkowie Komisji

uznali, że cieszą sukcesy sportowe uczniów naszych placówek oświatowych szkoda tylko, że

mamy tak mało laureatów z przedmiotów ścisłych.

Wice starosta Marek Banaszewski

Powiat Kolski w roku szkolnym 2014/2015 posiadał dwóch olimpijczyków, którzy odnieśli

sukcesy na szczeblu centralnym z nauk fizycznych i języka rosyjskiego. Ponadto jeden z

uczniów LO w Kole był laureatem na szczeblu ogólnopolskim z zakresu matematyki i fizyki.



w związku z brakiem dalszych chętnych do dyskusji przewodniczący rady Marek Tornicki

stwierdził, że Rada Powialu przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok

szkolny 2014/2015. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014r.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poinformował, że zgodnie z art. 25 c ust. 12 ustawy o

samorządzie powiatowym podmiot dokonujący analizy oświadczeń majątkowych w terminie

do dnia 30 października przedstawia radzie powiatu informacje o osobach, które nie złożyły

oświadczenia lub złożyły po terminie, stwierdzonych nieprawidłowościach podjętych

działaniach w związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami. Zostały przedstawione

następujące informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych:

- Przewodniczącego rady powiatu;

- Starosty Kolskiego którą przedstawił sekretarz Andrzej Tomczyk.

Przewodniczący Marek Tomicki poinformował, że wpłynęły także informacje od:

- Wojewody Wielkopolskiego,

- Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kole,

- Naczelnika U rzędu Skarbowego w Koninie,

w których podano, że wszystkie wymagane przepisami prawa osoby złożyły oświadczenia

majątkowe w wymaganym ustawowo terminie i podczas analizy nie stwierdzono w nich

rażących uchybień. Informacje stanowią załącznik nr 4 do protokołu.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie opiat za usuwanie i parkowanie pojazdów na

parkingach strzeżonych na terenie Powiatu Kolskiego.

Projekt uchwały omówił Pan Sławomir Wojtysiak. Uchwała podejmowana jest coroczme,

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa nałożono na Starostę Powiatu obowiązek

wyznaczenia jednostki do usuwania pojazdów oraz prowadzenia parkingu strzeżonego. Rada

Powiatu Kolskiego posiada kompetencje do ustalenia corocznie, w drodze uchwały wysokości

opłat i kosztów za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowania. Proponuje się zachować

stawki z poziomu jakie obowiązywały w 20141'.

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Jednocześnie wnioskuje,

aby w specyfikacji dot. odholowywania pojazdów był zapis dot. poinformowania Starostwa

Powiatowego w Kole przez właściciela parkingu o przetrzymywaniu pojazdu na strzeżonym

parkingu w ciągu 14 dni.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów na parkingach strzeżonych na terenie Powiatu

Kolskiego. W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych, za - 19, przeciw- O, wstrzymało się -o.



Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr XII/79/2015 i stanowi załącznik nr 5 do

protokołu.

Ad 10. Podjęcic uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej na cel publiczny.

Naczelnik Mariola Jóźwiak omówiła projekt uchwały. Zarząd Powiatu Kolskiego wystąpił do

Gminy Kościelec o przekazanie w formie darowizny nieruchomości gruntowej oznaczonej nr

działki 358/2 ark. mapy 3, w związku z regulacją stanu prawnego w pasie drogowym ulicy

nii Europejskiej w Kościelcu. Rada Gminy Kościelec podjęła stosowną uchwałę

24 września 20151'.

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawJe

nabycia nieruchomości gruntowej na cel publiczny, W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych,

za - 19, przeciw- O, wstrzymało się -O. Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona

r XII/80/20 15 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad 11. Podjęcie uchwaly w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Zapobiegania

Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata

2015-2018".

Projekt uchwały omówił Pan Robert Jokie!. Do najważniejszych zadań organów administracji

publicznej należy utrzymanie porządku i bezpieczeństwa obywateli. Opracowany program

będzie realizowany w latach 2015-2018. Program jest dokumentem obejmującym

najistotniejsze zagrożenia, jakie mogą wystąpić na terenie Powiatu Kolskiego oraz wskazuje

sposoby i procedury ich zapobiegania w celu utrzymania właściwego porządku publicznego i

bezpieczeństwa obywateli.

Komisja Prawa i Porządku Publicznego Komisja Spraw Społecznych pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

prZYJęCla "Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2015-2018". W głosowaniu

uczestniczyło 20 radnych, za - 20, przeeiw- O, wstrzymało się -O. Uchwała została podjęta

jednogłośnie, oznaczona r XII/81/20 15 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 12. Podjęcie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2015

Powiatowej i Miejskiej Bibliotece Publicznej w Kole na realizację zadań z dziedziny

upowszecbnienia dóbr kultury.

Inspektor Iwona Mada1ińska poinformowała, że Powiatowa i Miejska Biblioteka Publiczna w

Kole ma możliwość pozyskania czasopism ze zbiorów lwowskich na temat zachowania



cennego dziedzictwa kulturowego Koła i regionu kolskiego. W związku z powyższym Zarząd

Powiatu Kolskiego proponuje udzielenie wsparcia finansowego dla Powiatowej i Miejskiej

Biblioteki Publicznej w Kole w wysokości 3 414,00 zł z przeznaczeniem na ww. cel.

Komisja Prawa i Porządku Publicznego i Komisja Spraw Społecznych pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

udzielenia pomocy finansowej w roku 2015 Powiatowej i Miejskiej Bibliotece Publicznej w

Kole na realizację zadań z dziedziny upowszechnienia dóbr kultury. W głosowaniu

uczestniczy lo 20 radnych, za - 20, przeciw- O, wstrzymało się -O. Uchwała została podjęta

jednogłośnie, oznaczona Nr XII/82/20 15 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu

"Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie kolskim (I)" w ramach

Dzialania 1.1 "Wsparcie osób młodych pozostających bez pracy na regionalnym rynku

pracy- projekty pozakonkursowe" Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju.

Sekretarz Andrzej Tomczyk poinformował, że Rada Powiatu podejmowała stosowną uchwałę

27.08.20151'. Obecnie Instytucja Pośrednicząca, czyli Wojewódzki Urząd Pracy w Poznaniu

zaleciła, aby w tytule uchwały zmienić nazwę projektu z "Młodzież Aktywna" na

"Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie kolskim(I)".

ikt nie wnosił uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu "Aktywizacja osób młodych

pozostających bez pracy w powiecie kolskim (1)" w ramach Działania 1.1 "Wsparcie osób

młodych pozostających bez pracy na regionalnym rynku pracy- projekty pozakonkursowe"

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój współfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Rozwoju. W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych, za - 19, przeciw- O, wstrzymało

się -O. Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr XII/83/2015 i stanowi załącznik

nr 9 do protokołu.

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w

Kole za rok 2015.

Projekt omówiła Pani Lilla Urbaniak. Zgodnie z przepisami ustawy o rachunkowości wyboru

podmiotu uprawnionego do badania sprawozdań finansowych do wykonywania badania

sprawozdania finansowego dokonuje Rada Powiatu, jako organ zatwierdzający sprawozdanie



Komisja Prawa i Porządku Publicznego

zaopiniowały projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

Komisja Spraw Społecznych pozytywnie

finansowe jednostki. Spośród podmiotów posiadających uprawnienia do badania sprawozdań

finansowych wybrano firmę Controlling Kancelaria Biegłych Rewidentów Kaczmarek,

Adamczyk Sp.J. ul. Plac Szkolny 11 62 -400 Słupca, która zaoferowała najniższą cenę za

wykonanie w/w sprawozdania. Jednocześnie ma ona znaczne doświadczenie w

przeprowadzaniu badań sprawozdań finansowych samodzielnych publicznych zakładów

opieki zdrowotnej.

wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole za rok 2015. W głosowaniu uczestniczyło

20 radnych, za - 20, przeciw- O, wstrzymało się -O. Uchwała została podjęta jednogłośnie,

oznaczona r XIII84/20 15 i stanowi załącznik m 9 do protokołu.

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole.

Pani Lilia Urbaniak przedstawiła postanowienia uchwały, które polegają na wprowadzeniu

zmiany w § 15 Statutu SP ZOZ w Kole, który otrzymuje brzmienie:

"l. W razie nieobecności Dyrektora zastępują go według kolejności:

l) Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa, a pod jego nieobecność:

2) Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno Gospodarczych, a pod jego nieobecność:

3) osoba upoważniona przez Dyrektora.

2. Dyrektor wyznacza na stałe osobę, o której mowa w ust. 1 pkt.3.

3. Zaciągnięcie zobowiązania lub rozporządzenie prawem o wartości przekraczającej

50.000,00zł wymaga łącznej reprezentacji dwóch osób wymienionych w ust. 1 oraz

Głównego Księgowego jeśli nie jest osobą wyznaczoną, zgodnie z ust.2.

Proponowane zmiany mają na celu lepsze zabezpieczenie interesów szpitala w zakresie

reprezentacji w momencie zbiegu nieobecności Dyrektora Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole ijego Zastępców spowodowanej np. chorobą.

Nikt nie wnosił uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

wprowadzenia zmian do Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w

Kole. W głosowaniu uczestniczyło 20 radnych, za - 20, przeciw- O, wstrzymało się -O.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr XIII85/2015 i stanowi załącznik m 10

do protokołu.



Ad 16. Podjęcic uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodawa

na realizację zadania inwestycyjnego pn.: "Przebudowa drogi gminnej nr G 495054

Łążck- Rgiclew - etap II" .

Naczelnik Amelia Woźniak powiedziała, że Gmina Kłodawa złożyła wniosek o

dofinansowanie z PPDL - etap II Bezpieczeństwo - dostępność - Rozwój na realizację

przedsięwzięcia pn. "Przebudowa drogi gminnej m G 495054 Łążek - Rgielew - etap II".

Zadanie zakwalifikowało się do dofinansowania, w związku z tym udziela się pomocy

finansowej gminie Kłodawa w fonnie dotacji celowej w kwocie 50000 zł na realizację ww.

zadania.

ikt nie wnosił uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodawa na realizację zadania inwestycyjnego pn.:

"Przebudowa drogi gminnej nr G 495054 Łążek- Rgielew - etap II". W głosowaniu

uczestniczyło 20 radnych, za - 20, przeciw- O, wstrzymało się -O. Uchwała została podjęta

jednogłośnie, oznaczona Nr XIII86/20 15 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Ad 17. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2015

rok.

Projekt omówiła naczelnik Amelia Woźniak, która poinformowała, że szczegółowo omówiła

proponowane zmiany na Komisji Budżetu i Finansów. Przedstawiła tylko dodatkowe zmiany

które powstały po terminie przesłania projektu uchwały. Załącznik nr 12 do protokołu.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2015r. W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych,

za - 19, przeciw - O wstrzymało się - O. Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona

Nr XII/87/20 l S i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad 18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Babiak w

2016 roku.

Pani naczelnik Amelia Woźniak powiedziała, że Zarząd Powiatu proponuje udzielenie

pomocy finansowej Gminie Babiak w formie dotacji celowej w kwocie 150 000,00 zł z

przeznaczeniem na wykonanie przedsięwzięcia pn.: "Przebudowa ulic położonych na terenie

m. Babiak: Plac Wolności, Wiosna Ludów" na odcinku o długości 804,47 m. Gmina Babiak

składa wniosek do Wojewody Wielkopolskiego o dofinansowanie w ramach "Programu

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019".



Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

udzielenia pomocy finansowej Gminie Babiak w 2016 roku. W głosowaniu uczestniczyło 19

radnych, za - 19, przeciw - O wstrzymało się - O. Uchwała została podjęta jednogłośnie,

oznaczona r XII/88/20 15 istanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad 19. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

Starosta Wieńczysław Oblizajek odpowiedział na interpelacje:

- radnego Albina Rudniaka

Sprawa usuwania azbestu, Zarząd Powiatu przyjmuje do wiadomości. Problem występuje ze

środkami jakimi powiat dysponuje z opłat i kar za gospodarcze korzystanie ze środowiska.

W ciągu roku mamy z tego funduszu przychody 130 000 zł, inne powiaty mają około

l 000 000 zł. Jest możliwość utworzenia przez powiat w porozumieniu z gminami związku

celowego np. ds. usuwania azbestu i wówczas wystąpić do Marszałka Województwa

o udzielenie pomocy finansowej.

- radnego Mieczysława Pustego

Pęknięcia zostaną usunięte przez pracowników PZD w Kole.

- radnego Jana Stępińskiego

Miasto Koło przyznało pomoc finansową dla powiatu kolskiego na remont ul. Grodzkiej w

Kole. Jednak jak to się dzieje z inwestycjami w mieście Koło zawsze są jakieś niespodzianki.

Brak opinii konserwatora w zakresie ul. Grodzkiej, brak kanalizacji deszczowej, na tym

terenie znajdują się kable energetyczne, które wstrzymują inwestycje. Proponuje, aby na

początek przyjąć środki finansowe od miasta na sporządzenie dokumentacji projektowej.

Zainstalowanie pomiaru prędkości na ul. Kolejowej w Koje, sprawa zostanie przekazana na

komisję zarządzania ruchem na drogach.

- radnego Ryszarda Kosiorka

Były przymiarki remontu bloku operacyjnego w SP ZOZ w Kole. Środki można byłoby

pozyskać z WRPO. Na dzień dzisiejszy jest to poza zasięgiem finansowym powiatu.

- radnego Albina Rudniaka

Toaleta dla petentów jest otwarta na parterze budynku Starostwa Powiatowego w Kole.

Ad 20. Wolne glosy iwnioski.

Przewodniczący rady Marek Tomicki poinformował, że do Rady Powiatu Kolskiego

wpłynęło pismo z dnia 13.10.2015r. w tytule "Odwołanie od uchwały Rady Społecznej SP

ZOZ w Kole". Wiceprzewodniczący rady Zdzisław Domański odczytał treść pisma (załącznik

nr 15 do protokołu) .



Przystąpiono do dyskusji

Przewodniczący rady Marek Tornicki

Zgodnie z sugestią Panią mecenas Dorotą Orchowską proponuje się, aby odczytane pismo

rozpatrzyła Komisja Rewizyjna, prosi o zajęcie stanowiska w tym temacie. Na końcu

zostanie przeprowadzone głosowanie czy Rada wyraża zgodę na przekazanie pisma do

Komisji Rewizyjnej czy nie.

Radny Mieczysław Pusty

Nie bardzo widzi zasadność kierowania tego pisma do Komisji Rewizyjnej albowiem dotyczy

działania innego niż Rada Powiatu organu, który nazywa się Rada Społeczna SP zoz. Nie

zgadza się z opinią prawnika, bowiem radni nie są kompetentni do oceniania funkcjonowania

Rady szpitala. Pani dyrektor ma prawo dochodzić swoich racji, ale w sposób właściwy do

organu odwoławczego. Trudno jednak radnemu odpowiedzieć kto jest organem właściwym

do odwołania w tej sprawie.

Radny Leszek Galemba

Uważa, że jest to informacja przekazana tylko do wiadomości Rady Powiatu.

Radny Józef Rybicki

Trzeba odpowiedzieć na pytanie czy przy wydawaniu opinii przez Radę Społeczną istnieje

możliwość odwołania się od tej opinii, a jeżeli istnieje do kogo. Odwołanie powinno się

składać do przewodniczącego organu, który podjął uchwałę. Przewodniczącym rady

społecznej jest Starosta, a o ile mu wiadomo na jego ręce nie wpłynęło żadne odwołanie.

Zgadza się z opinią radnego Leszka Galemby, że jest to pismo przekazane tylko do

wiadomości radnym powiatu. Nie widzi powodu aby Rada miała zająć się tym pismem.

Radny Sebastian Szczesiak

Uważa podobnie jak jego przedmówcy, że to Rada Społeczna powinna rozpatrzyć to

odwołanie. Proponuje odesłać pismo wg właściwości do Rady Społecznej. Radny jako

członek Rady Społecznej do dnia dzisiejszego nie wiedział o takim odwołaniu.

Radny Zdzisław Oomański

Uważa, że nie jest to w sprawa Komisji Rewizyjnej, Rada Społeczna jest niezależna. Komisja

Rewizyjna może rozpatrywać skargi na Zarząd Powiatu, Starostę, ale nie na Radę Społeczną.

On również nie wiedział o tym piśmie.

Radny Marek Kowalewski

Również przychyla się do opinii przedmówcy, ponieważ Rada Społeczna jest organem

opiniodawczym i jej opinie nie są wiążące dla decyzji Zarządu. Rada Społeczna powinna

rozpatrzeć to odwołanie.



Radny Rafał Ławniczak

Również jest przeciwny, aby kierować pismo do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej, ale zwraca

uwagę, że radni proponują odesłanie pisma do organu, który jest skarżony.

Pani LilIa rbaniak

Zgodnie z ustawą o działalności leczniczej kierownikowi SP ZOZ przysługuje odwołanie od

uchwały Rady Społecznej do podmiotu tworzącego. Zapis w ustawie nie mówi, że takie

odwołanie ma rozpatrywać Rada Społeczna. Podmiot tworzący tworzą dwa organy Rada

Powiatu i Zarząd Powiatu. Prawnik stwierdził, że należy to do kompetencji Rady Powiatu.

Przewodniczący rady Marek Tomicki zadał pytanie czy radni są za tym, aby odwołanie od

uchwały Rady Społecznej SP ZOZ w Kole skierować do Komisji Rewizyjnej.

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych, za -O, przeciw -15, wstrzymało się - 4.

Wiceprzewodniczący rady Marek Kowalewski

Odczytał pismo z prośbą o zakup cegiełek wartościowych, dochód z tych cegiełek będzie

przeznaczony na wykonanie drogi wjazdowej na cmentarz w m. Bierzwienna Długa.

Radny Jan Stępiński

Radni otrzymali do wiadomości pismo od OZZPiP przy SP ZOZ w Kole informujące o tym,

że dyrektor SP ZOZ w Kole nie wykonał obowiązku wynikającego z ustawy dot. wzrostu płac

dla osób zatrudnionych w szpitalu (załącznik nr 16 do protokołu). Prosi, żeby na następnej

sesji Starosta wypowiedział się na ten temat.

Radni otrzymali również do wiadomości pismo od Pani Barbary Graczyk- Malińskiej z

26.10.2015r., w którym wykazano rachunek zysków i strat oraz bilans na dzień 30.09.20151'.;

inwestycje zrealizowane i będące w trakcie realizacji; informacje w zakresie rozpoczętego

procesu kontraktowania z NFZ (załącznik nr 17 do protokołu).

Przewodniczący rady Marek Tomicki udzielił głosu Panu Cezaremu Chmicleckiemu p.o.

dyrektora SP ZOZ w Kole, który poinformował, że od 21.10.br pełni obowiązki nieobecnej

Pani dyrektor Barbary Graczyk- Malińskiej. Przedstawił swój dorobek zawodowy. Od 2000-

20081'. prowadził dwa oddziały wewnętrzne. Po wygraniu konkursu rozpoczął w dniu

17.05.20 lOr. pracę jako dyrektor ds. lecznictwa. W 20 Llr. powołano go jako ordynatora

oddziału wewnętrzu go II. Ostatnio został poproszony przez Zarząd Powiatu o skrócenie

urlopu, ponieważ sytuacja w szpitalu zaczęła być dosyć groźna, jeżeli chodzi o

zabezpieczenie medyczne na terenie powiatu kolskiego. Brak było kadry kierowniczej.

Szpital w Kole jest powiatowy, ma on rację bytu tylko w charakterze publicznego szpitala.

Nie planuje się prywatyzacji szpitala. W najbliższym czasie chce bez wkładu finansowego



zwiększyć liczbę ambulatoryjnej opieki specjalistycznej, udzielać WIęcej porad

specjalistycznych W szpitalu złożył już wniosek o utworzenie poradni endokrynologicznej

neurologicznej i laryngologicznej. 20% populacji powiatu kolskiego są to ludzie starsi,

dlatego trzeba pomyśleć o organizacji oddziału geriatrycznego. Prowadzi rozmowy z różnymi

menadżerami zdrowia i środki na ten oddział można pozyskać nie tylko z NFZ, ale także od

fundacji Pana Jurka Owsiaka. Zgłaszają się do niego firmy zewnętrzne świadczące usługi

medyczne, które chciałyby wydzierżawić pomieszczenia za 9 000 zł miesięcznie w szpitalu.

Dziel uje władzom powiatu za wyasygnowanie kwoty 100000 zł na drogę przeciwpożarową

jak i również przekazanie środków na zakup sprzętu endoskopowego. Spotyka się z

przedstawicielami związków zawodowych podpisał umowę, dzięki której pielęgniarki

dostaną podwyżki. Na koniec dziękuje władzom powiatu za współpracę z SP ZOZ w Kole.

Ad 21. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Marek Tomicki zamknął obrady XII sesji o godz. 1455.

Protokółowała:

Malwina Morzycka

dy Powiat'
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